<u>梨木樹社區會堂禮堂及活動室</u> 暫停開放通告

梨木樹社區會堂禮堂及活動室將於 2025 年 10 月 13 日至 2025 年 11 月 30 日期間暫停開放以進行維修工程。自修室及會議室內的抗戰勝利 80 周年紀念 18 區「攜手抗敵:東江縱隊在深港地區的抗戰活動」展覽會照常開放。不便之處,敬請見諒。

如有任何查詢,請在辦公時間內致電 3515 5614 與本處職員聯絡。



Notice of Closure of Multi-purpose Hall and Activity Room of Lei Muk Shue Community Hall

The Multi-purpose Hall and Activity Room of Lei Muk Shue Community Hall will be temporarily closed from 13 October 2025 to 30 November 2025 for maintenance works. The study room and the exhibition of the 80th anniversary of victory in the Chinese People's War of Resistance Against Japanese Aggression and the World Anti-Fascist War (the War of Resistance) in the Conference Room will remain open to the public. We regret any inconvenience caused.

For any enquiries, please contact our staff at 3515 5614 during office hours.

Tsuen Wan District Office
6 October 2025